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Protokoll Sektionsmöte 4  
Sal:    HA1 

Tid:   17:30 

Datum:  2025-05-08 

Mötesordförande:    Emrik Rehnberg  

Mötessekreterare:    David Löwenberg & Amelie Russberg 

 

1. Mötets öppnande 
Louise Nordanstig öppnar mötet. 

 
2. Val av 

a. mötesordförande 
Louise Nordanstig nominerar Emrik Rehnberg till mötesordförande. Emrik 
accepterar nomineringen och presenterar sig. Mötet godkänner Emrik Rehnberg 
som mötesordförande. 

 
b. mötessekreterare 

Emrik Rehnberg  nominerar David Löwenberg till mötessekreterare som godtar 
nomineringen. Mötet väljer in David Löwenberg till mötessekreterare. 

 
c. två justeringsmän tillika rösträknare 

Emrik  nominerar Victor Kindberg och Rickard Lindgren som godtar 
nomineringarna. Victor Kindberg och Rickard Lindgren väljs in till 
justeringspersoner tillika rösträknare. 

 
3. Föregående mötesprotokoll 

Inga synpunkter eller frågor på tidigare mötesprotokoll. Mötet finner det behörigt anslått. 

 

4. Mötets behöriga utlysande 
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Inga synpunkter eller frågor på mötets utlysande. Mötet finner det behörigt utlyst. 

 
5. Fastställande av mötesordning 

Lovisa Thim säger att mötesordningen kan hittas på hemsidan i reglementet och förklarar 
sedan mötesordningen. 

Mötesordningen godkänns.  

 
6. Fastställande av dagordning 

Axel Ohlson yrkar på att lägga till ett meddelande från p.r.o.sex. 

Lovisa Thim yrkar på att lägga till ett meddelande CreaTD. 
Louise Nordanstig  yrkar på att flytta invalet av JämTD Ordförande till innan TD-Styret. 
Dagordningen godkänns. 
 

7. Adjungeringar 
 Inga adjungeringar. 
 

8. Meddelanden 
a. Programansvarig 

  Dagman hälsar: 
Jag vill tacka styret och hela sektionen för ett mycket bra arbete under läsåret och ser 
fram emot att fortsätta denna resa tillsammans med de nya. Vårt gemensamma 
arbete att göra Teknisk Design till en utbildning med mycket hög klass tycker jag 
fungerar lysande och är väldigt roligt. Till hösten väntar förändringar för Chalmers 
och även för TD både vad det gäller program och lokaler och jag tror att det kommer 
bli bra. Där kommer vårt samarbete vara än viktigare. Några veckor till och sedan 
är det dags för sommarlov så häng i det sista och inom kort kommer info om vår 
gemensamma städtid!   

  
Tack för mig! 
Dagman 

 
b. Studievägledaren 

Ankén hälsar: 
Tiden går fort och ni närmar er nu slutet av Lp4 och det är sista tentamen som skall 
göras inför sommaren och sedan är terminen slut. Till hösten kommer det bli en del 
förändringar och på det stora hela hoppas vi att det skall bli positiva steg som TD tar 
för framtiden. För er som fortsätter de två avslutande åren på härvarande TD samt 
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tar er fortsättning på ett mastersprogram där jag är SVL:are kommer jag, Anders 
Ankén, finnas för er och era funderingar på din på väg mot examen avsett 
frågeställning.  

 
Studievägledare jobbar främst med att samtala med studenter. Det kan handla om 
samtal av vägledande eller stödjande karaktär, men det kan tex också vara mer 
coachande eller informationsinriktat men kan ibland också vara mer kurativt. Alla 
studievägledare har examen inom beteendevetenskapliga områden och har 
professionell samtalsutbildning och alla studievägledare på Chalmers är studentens 
närmaste samtalsstöd och har tystnadsplikt. 

 
Tveka inte att ta kontakt om ni funderar på något.  
Med vänliga hälsningar studievägledare Anders Ankén 
 

c. Kårledningen 
Martin informerar om att FUM valet stänger idag. FUM är som kårens riksdag, de 
bestämmer kårens vision och hur kårhuset kommer att förändras. 
Kåren söker nu utbildningsomårdesrepresentant och folk till 
anställningskommitteen, som stänger 14e maj. Kårens valberedning är också öppen 
för anmälan. 
 

d. Inspektor 
Mikael Linden tackar för ännu ett läsår. Han hoppas vi haft en trevlig valborg. 
Mikael tycker att vi bör hitta en bra balans med ledigheten i sommar. 
 

e. TD-styret 
Louise hälsar:  
Hej och återigen välkomna till vårt års sista ordinarie sektionsmöte!  

 
Vi vill börja med att tacka de gamla kommittéerna som har hållit i bra 
överlämningar sedan senaste sektionsmötet. Och de nya som gått på och har gjort ett 
väldigt bra jobb, jätteroligt att se!  

 
Vi börjar närma oss slutet för vår sittande tid. Det senaste året har varit fantastiskt. 
Vi har även påbörjat att avrunda projekt som vi har jobbat med under året, och att 
börja sammanställa frågor till nästa år som de kan ta vidare. Vi kommer framöver 
tills vi går av att fortsätta med det och vill se till att det ska gå så smidigt som möjligt 
för nästa år att kicka igång sitt år och föra sektionen vidare!  
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Louise berättar om sitt år som ordförande. 
Emrik delar också med sig om sina erfarenheter som ordförande.  

 
Visar film. 
 
Anton gör en bugetuppdatering. Anton har gjort en stor omläggning av ekonomin. 
Nu är det centraliserad ekonomi med många fördelar. Det blir ingen med fysisk 
bokföring. 
 
Anton välkomnar frågor. 
 
Annika: Har andra sektioner också centraliserad ekonomi? 
Anton: Det är en trend bland många sektioner att skaffa det. 
 
Lukas Hammargren: Behöver man fortfarande ha koll på debit och kredit? 
Anton: Typ inte. 
 
Gabriella: Vad är kommittéintäkter i budgeten? 
Anton: Det är förra årets stora vinst. 
 
Lovisa berättar om feskarstipendiet. 
Stipendiet ges till Lukas Hammargren för ett visat starkt engagemang för sektionen 
genom att ta en ledande roll i återstarten av TDfoto, där han inte bara drivit arbetet 
framåt utan även lyckats inspirera och involvera andra medlemmar i satsningen. 
Utöver detta är han nyligen invald i TDjobb och har tidigare även varit engagerad i 
prosex. Lukas drivs av en genuin vilja att bidra till sektionens utveckling, vilket 
tydligt märks genom hans breda och fortsatta engagemang i flera delar av 
verksamheten. 
 
 

f. SNTD 
Ebba hälsar:  
Vårt år är snart slut och vi i SNTD vill tacka för oss. Det har varit väldigt kul och 
lärorikt att få representera sektionen i utbildningsfrågor. 
 
Ikväll är det inval och ett nytt SNTD ska väljas in, missa inte chansen att 
självnominera er till det! 
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Vi önskar er ett stort lycka till med era studier och vi hoppas att ni får en riktigt 
trevlig sommar! 
 

g. TDjobb 
Amelie hälsar: 

Vi i TDjobb har under våren främst arbetat med mentorskapsprogrammet, ett nytt 
kontrakt för ZMART 2025 och överlämning till nya TDjobb 25/26. 

Mentorskapsprogrammet avslutas på måndag med middag på restaurang för de 
alumner och studenter som deltagit. 

Sedan har vi även signerat ett nytt kontrakt tillsammans med MARM och ArgZ, 
som gör att vi kommer att kunna ha goda förutsättningar att dra in ännu mer 
pengar - uppskattningsvis det dubbla, än vad vi gjort i år. TDjobb 25/26 har även 
börjat jobba med den nya ZMART-gruppen och vi önskar de all lycka till! Vi tror att 
de kommer att göra ett fantastiskt jobb. 

Nya TDjobb visar film. 
 

h. TDlaget 
Julia Åkerman tackar alla som kommit på fredagspassen 
Hon informerar om grill nästa vecka och pub efter mötet. 
Visar film. 
 

i. TDnollK 
Thea Nordin tackar alla phaddrar och påminnner om phaddersittningen imorgon. 
Visar film. 
 

j. prosex. 
prosex. har haft det kul på CM. 
Gabriella Knutsson hälsar att informerar om att det kommer att vara samma priser 
för alla på kommande sittningar. 
Visar film. 
 

k. JämTD 
Isabell tackar för ett underbart år. Uppmuntrar till att nominera sig till JämTD. 
22:a maj är det picknick i Slottsskogen. 
 

l. Valberedningen 
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Alexander Johansson önskar lycka till alla nominerade. 
 

m. TDfoto 
Lukas Hammargren berättar att de är igång med arbetet. Deras plan är att 
fotografera alla profilbilder och modulbilder. Det kommer bli fototävling en gång 
per läsperiod. Alla kan kontakta TDfoto för bokning. 
 

n. RecruiTD 
Tilda informerar om att snart öppnar anmälan till nästa RecruiTD. 
 

o. CreaTD 
Lovisa berättar att bandsågen har lagats och att verkstaden är öppen på onsdag 
eftermiddagar. Det behövs ett nytt gäng som driver CreaTD. 
 

p. pr.o.sex. 
  Det var bättre förr. 

 
9. Års- och revisionsberättelser 

På grund av förändringar i ekonomistrukturen detta år, då sektionen har gått från 
decentraliserad till centraliserad ekonomi, har styret, med stöd från kåren, beslutat om att 
stryka ett streck över tidigare bokföring innan 1 juli 2024 då denna varit ofullständig och 
felaktig. Därför har det inte funnits någon bokföring för revisorerna att kontrollera, och 
därav kommer de inte att ge sina utlåtanden på mötet.  
 

a. TDlaget 24 

Elin Dahl läser upp sin årsberättelse. Lukas Dahlberg läser upp sitt kassörutlåtande.  
 
Emrik Rehnberg öppnar för diskussion.  

Rickard Lindgren tycker fredagspassen var kul. 

Johan Grahn tycker kycklingcurryn var god. 

Mötet beviljar Elin Dahl och Lukas Dahlberg ansvarsfrihet. 

 

b. TDnollK 24 

Ella Enström kunde inte medverka på mötet så Victor Olofsson läser upp 
årsberättelsen. Victor Olofsson läser upp sitt kassörutlåtande.  
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Emrik Rehnberg öppnar för diskussion. 

Isak undrar varför det inte godkände äskningar. 

Victor: Kåren stöder bara nya projekt vilket arrangemang på mottagningen inte är. 

Mötet beviljar Ella Enström och Victor Olofsson ansvarsfrihet. 

 

c. prosex. 24 

Astrid Eriksson läser upp sin årsberättelse. Lukas Hammargren läser upp sitt 
kassörutlåtande.  
 

Emrik Rehnberg öppnar för diskussion.  

Ingen diskussion. 

Mötet beviljar Astrid Eriksson och Lukas Hammargren ansvarsfrihet. 

 

Mötet godkänner Louise Nordanstig som tillfällig  mötesordförande för punkt 9d. 

 

d. TD-styret 23/24 

 

Emrik Rehnberg läser upp sin årsberättelse. May Venke Gylseth läser upp sitt 
kassörutlåtande.  
 

Louise Nordanstig öppnar för diskussion.  

Ingen diskussion. 

Mötet beviljar Emrik Rehnberg och May Venke Gylseth ansvarsfrihet. 

 

e. Övriga tidigare förtroendevalda 

Mot bakgrund av att hela ekonomistrukturen gjorts om så yrkar styret på att 
ansvarsbefria alla tidigare förtroendevalda som gick på innan 1 juli 2024.   
 

Emrik Rehnberg öppnar för diskussion. 

Anton förklarar att han har blivit rekommenderad från kåren att dra ett sträck över 
alla tidigare förtroendevalda. 
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Mötet beviljar alla föregående förtroendevalda ansvarsbefriade. 

 

10. Propositioner 

a. Stadgeändring - Ändra mandatperiod för kommittéer  
Detta är en proposition som togs upp förra sektionsmötet. Den tas upp idag också 
då en förändring i stadgan måste röstas igenom på två separata sektionsmöten för 
att fastslås. Louise presenterar stadgeändringen. 
 
 
Emrik öppnar upp för frågor. 
Lukas: Är det inget fast nu? 
Louise: Det är olika för det olika kommittéerna. Kommittéernas mandatperiod står 
i reglementet. 
 
Thea: Vad innebär det i praktiken? 
Louise: Ingenting. 
 
Emrik öppnar upp för diskussion. 
Ingen diskussion.  
 
Mötet beslutar enhälligt att bifalla propositionen. 

 
b. Reglementesändring - Specificera mandatperiod för kommittéer  

Louise presenterar propositionen. 
Emrik öppnar upp för frågor.  
Inga frågor. 

 
Emrik öppnar upp för diskussion. 
Astrid tycker det verkar vettigt. 
 
Mötet beslutar enhälligt att bifalla propositionen. 

 
c. Inköp av EL BilTD  

Anton presenterar propositionen. 
Emrik öppnar upp för frågor. 
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May Venke: Kommer den hyras ut? 
Anton: Det kommer ske framför allt utlåning till kommittéerna gratis.  
 
Sixten: Hur många säten? Hur funkar det med laddning? 
Anton: beror på. Blir nog bara två säten. Akademiska hus  
 
Gabriella: Vem ansvar för underhåll? 
Anton: Styret till början 
 
Lukas: Tas pengar bort från något annat? 
Anton: Nej. pengar har sparats från att dra in på utgifter  
 
Linnea: Vi har ett år på oss att fixa spons? 
Anton: Ja 
 
Axel: Måste det va en Renault ZE Kangoo? 
Anton: Nej men den passar bra 

 
Tor:  Räckvidd? 
Anton: 12-13 mil. 
 
May Venke hur har ni räknat kostnader 
Anton visar sin budgetkalkyl. 
 

  Alina: Räckvidd på bilen kan variera, det är bra att tänka på. 
 
  Astrid: 15 tusen kostar det per år, har vi räknat med det? 
 
  Anton: Ja 
 
  Isak: Hur säkra är vi på en spons från ett företag? 
  Victor: TDjobb är optimistiska 
 

Emrik öppnar upp för diskussion. 
Olof: Känns som en bra investering, det kommer kosta ändå att hyra bil. 

 
  Ida Wigren: Bra för alla aktiva och bra investering. 
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May Venke: Hur ser det ut med uthyrning i början? Tycker det är rimligt att ta 
beslut under ett sektionsmöte.  
Anton: Vi kollar det legala. Om det kostar blir det bara självkostnadspriset. Nästa  
styre får utvärdera om vi hyr ut den. 

 
  Alina: Hur är det tänkt med laddning när den är uthyrd? 

Anton: Det kommer finnas ett centralt konto system  för ledning. Ok att ställa 
bilen på stora parkeringen. 
 
Sixten: Kan man ladda med förlängningssladd? 
Anton: Inte tänkt på det. 
 
Lukas: Hur länge håller bilen? 
Anton: Den ska helst ha så litet miltal som möjligt. Borde hålla i 10 år om man åker 
500 mil om året.  

 
 Mötet beslutar enhälligt att bifalla propositionen. 

 
 

d. Integration av det nya programmet Teknisk Design (civil- och 
högskoleingenjörsprogram) i Teknologsektionen Teknisk Design  
 
Louise presenterar propositionen. 
 
Emrik öppnar upp för frågor. 
Annika: Vad händer med H sektionen? 
Louise: De är kvar. 
 
Klara: De som går på DPU nu är de kvar på H? 
Louise: Ja, vi kommer se över möjligheten för dem att gå sittningar osv. 
 
Rickard: Finns det möjligt att gå flera sektioner samtidigt? Såg info i om det i 
kårappen. 
Emrik: Alla på Chalmers får gå på alla evenemang men man tillhör bara en sektion. 
 
Karolina: Har ni kollat med H? 
Louise: Nej, vi har fått direktiv från kåren och programledningen. 
 
Emrik öppnar upp för diskussion. 
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Emrik: Maskin har gjort samma sak. 
 
Rickard: Det är bra om nollan är samma sektion som jag är 
 
 Mötet beslutar enhälligt att bifalla propositionen. 
 
 

11. Motioner 
a. Stadgeändring för att möjliggöra startande av TDfoto. 

Lukas Hammargren presenterar propositionen. 
 
Emrik öppnar upp för frågor. 

 
TD-Styret föreslår några ändringar till propositionen. Styret vill ta bort den första 
stadgeändringen då de bedömer den som onödig och överflödig. Den andra 
stadgeändringen bör ändras för att göra så att den endast påverkar TDfotos 
verksamhet och inte alla föreningar. 
 
Lukas förklarar att TDfoto kommer vara en fotoorganisation inom Ung Media och 
att ordförande får inte väljas in under sektionsmötet. 
 
Axel Ohlsson: Fördelar med Ung Media? 
Lukas: Man får bidrag på många sätt, möjlighet att låna kameror och utbildning. 

 
Isak: Finns det någon avgift med ung media? 
Lukas: Nej 
 
Sixten: Vad är skillnaden på kommitté, förening och funktionär? 
Louise: Funktionär har inget inval, JämTD är förening och TDnollK, TDlaget och 
prosex. är kommittéer. 
 
Axel: Brukar vi göra undantag? 
Louise: TDjobb är ett speciellt fall i och med ung media. 
 
Isak: Måste man vara med i TD sektionen för att va med i ungmedia? 
Lukas: TD kan inte påverka TDfoto då. Vi vill vara med i stadgarna för sektionens 
skull. 
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Alina: Vad händer om den dör igen? 
Styret: Då får den ligga sovande. 
 
May Venke: Om det blir noll medlemmar vad händer med ung media? 
Lukas: Inte läst om det. Vi har jobbat med identitet, kläder och märken och tror att 
det finns bra chans att det blir kvar. 
 
May Venke: vem har ansvar för diskussionen med ung media med ingen 
ordförande. Blir det styret? 
Lukas: Kommer ha möte med Ung Media när jag går av. 
 
Mötet beslutar enhälligt att bifalla propositionen med ändringar. 

 
 

b. Stadgeändring: Undanta TDfotos materiel från medlemsutlåningsrätt 
Lukas Hammargren presenterar propositionen. 
 
Emrik öppnar upp för frågor. 
Sixten: Kommitté? Kanske istället skriva undantag för foto och film material så 
man slipper ändra onödigt. 
 
Rickard: Det borde funka som det står nu. 
sektionens tillgångar 
 
Amelie: allt vi äger tillhör sektionen 
 
Sixten: Stryk kommitté så blir det bättre. 

 
 
TD-styret står bakom motionen. 
 
Emrik öppnar upp för diskussion. 
 
Styret skjuter fram beslutet till efter nästa motion. 

 
c. Reglementesändring: Skapafunktionärsgrupp för RusTD 

Visar film 
Motionen presenteras. 
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Emrik öppnar upp för frågor. 
Annika:  Vilken mat ska serveras utanför tågvagnen? 
Karin: Tacos, wraps och kebab 
 
Axel: Får funktionärer ha ekonomisk koppling till sektionen? 
Karin: Vi har pratat med styret. 
Louise förtydligar definitionen av funktionärsgrupp. 
 
Emrik: Vad tänker ni om att sköta lokaler? torsdagsstäd, ansvar för bil? Loftet? 
Karin: Absolut. 
 
Sixten: hur ser ni på vegetariskt? 
Karin: Vi strävar mot det. 
 
Lukas: Hur ser ni med konkurrensen med V?  
Karin: Vi kommer ha bättre mat. 
 
Klara: Kan det ta över ansvar för typ ET raj för att underlätta prosex 
arbetsbelastning? 
Karin: Rimligt  
 
Ida: Hur kommer ni representerar er? som funktionärsgrupp får man inget bidrag.  
Karin: Det är upp till styret. 
 
Anton berättar om tanken med budgeten.Vi testar rust som funktionärsgrupp så 
länge med inga pengar, sen får de kläder och bidrag när de blir en kommitté med 
inval. 
 
Axel: Vilka sitter nu? 
Karin: 6 stycken just nu. Ambitionen är att bli en kommitté med inval med 
valberedningen. 
 
Rickard: Behövs kapital för inköp till försäljningen? Ger styret stöd? 
Karin: VI gör äskningar, hittar sponsorer och egna utlägg. 
 
Astrid: Vad är planen att göra nu? 
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Karin: Hålla arr under mottagningen. Preliminärt ett ET Raj. Bäst att starta som 
funktionär för att se hur det går. 
 
Anton: Vem har budgetansvar? Det kan vara rimligt att ha en ordförande som har 
ekonomiskt ansvar. 
 
Lisa: Behöver man tillstånd för att sälja mat på pubrundan? 
Karin: Andra kommittéer gör det. Nästa steg är att kontakta kåren. 
Styret förklarar att serveringstillstånd för mat inte behövs på pubrundan. 
 
Tilda: hur många kommer ni vara? 
Johan: planer att utöka verksamheten efter sektionens behov. Det ska utvärderas 
nästa år. 
 
Axel: Kommer det finnas engagemang för detta när det inte är mycket söktryck för 
andra grupper? 
Karin: Vi ser en lucka i sektionslivet. Det kommer bli fler i höst. Engagemang föder 
engagemang. 
 
Lukas: Namnet RusTD ska rulla fint i folkmun. Kan va bäst att uppdatera namn. 
Karin: Vi tar gärna emot förslag. 
 
Gustav: Hur ser ni på att va med och synas mycket på mottagningen utan att få 
kommittéutbildning? 
Karin: Phaddrar är med i hög grad och ser ingen skillnad med det. 
 
Emrik öppnar upp för diskussion. 
 
TD-styret är splittrade inom gruppen och kan inte ta ställning som styre. Styret 
tycker att det är kul med nya initiativ och ett ökat engagemang på sektionen. 
Dessutom är det roligt med nya initiativ när sektionen blir större som möjliggör att 
fler kan engagera sig. Däremot är det lite otydligt kring hur tillsättning kring vilka 
som ska ansvara för funktionärsgruppen ska gå till fram tills dess att det blivit en 
etablerad kommitté, samt vilka ansvarsområden gruppen har.  
 
Klara: Det är en bra grej med RusTD. men kan vara för många just nu så det blir 
dåligt söktryck. 5 pers kanske är bra. 
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Alina: Det kommer bli fler nästa år och det är lockande att starta kommitteér. 
 
May Venke: I definitionen kan man nämna hur ekonomin ska skötas. 
 
Axel: Tycker de vill göra allt som en kommitté gör men utan ansvar. 

  Karin: Vi startar som funktionär sen ser om det är relevant att bli kommitté. 
   

Axel: Blir det skillnad på verksamheten när det är inval? 
  Karin: Det kommer att vara samma som alla andra då med årsplan och budget. 
 

Emrik: Rust är en bra idé. vi kommer bli 50 procent mer. möjlighet att ta över ET 
raj och ta bil ansvar. Kan bli mer inkomster med gasquer. Det är bra tillfälle att 
testa. Det kan bli en kommitté SM1 och inval SM2. 

 
Isak: Bra att det är en funktionärsgrupp. Bra med en till grupp som hjälper till, det 
kommer gynna sektionen som helhet. 
 

 Sixten: Håller med, allt engagemang är bra engagemang och bra med testperiod. 
 
Gustav ser oroligheter i hur det startas. Kan bli risk för att det blir kompisinvall, och 
undvikning av valberedningen. Gruppen kommer även interagera med påverkade 
under pubrundan.  
Karin: Skulle gärna gå på utbildning. Bra med testperiod för att se hur sektionen 
reagerar. 
 
May Venke: Har ni tänkt ut budget? 
Johan: 8000  
 
Filip: Bra att det börjar som en funktionär.  
 
Anton: Hur känns testperiod till SM2 för inval då? 
Karin: Om möjligheterna finns, ja. 
 
May Venke: Det är smart med funktionärsgrupp och bra initiativ. 
 
Thea: RustTD kommer inte ses som kommitté under mottagningen utan mer som 
phaddrar. 
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Ebba vill ändra propositionen till att inkludera prövotid. 
 
Thea: Testperioder gäller bara kommittéer. Liknande har skett på KfKb och GS. 
 
Astrid tycker det är viktigt med utbildning. Nollan litar på kommittéer. 
 
Cesar: Vad innebär en utvärdering? 
Emrik: Beror på hur mycket engagemang det blir. Vi tar det på ett sektionsmöte 
 
Karin svar till Astrid: RusTD kommer verka som funktionärer och phaddrar under 
mottagningen. 

 
 
Nikki : Har ni ansvar för hantering av alkohol. 
Karin: Phaddrar håller i arr under mottagning utan det. 
 
Lukas Dahlberg: Rimligt att inte ha några kläder tills man blir kommitté. 
 
 
Lukas Hammargren: Viktigt att tänka på är att det är specialår och två stycken i 
uppstartgruppen har varit med i nollk och tagit utbildningen. 
 
Victor Olofsson: Kul.Men varför utvecklar man bara inte köksmästarna? 
Sixten: RusTD är bättre namn. 
 
 
  
 
 
 
  
Styret yrkar på sluten votering. 
Sektionsmötet röstar för att bifalla motionen. 
 

d. Stadgeändring: Undanta TDfotos materiel från medlemsutlåningsrätt. 
Lukas presenterar den uppdaterade motionen. 
Emrik öppnar upp för frågor. 
Inga frågor. 
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Emrik öppnar upp för diskussion. 
Ingen diskussion. 
Mötet bestämmer enhälligt att bifalla propositionen. 
 

 
12. Preliminärbudget verksamhetsåret 25/26 

Anton presenterar budgeten. 

 

Emrik öppnar upp för frågor. 
Sixten: 40 tusen inkomst för RusTD? 
Johan: Andra rust har 25 procent mer inkomst 
Annika: Vad hände med klädbudgeten för SNTD? 
Ebba: Klädder går i arv så det är bättre att det läggs på verksamhet. 
 
Emrik öppnar upp för diskussion. 
Ingen diskussion. 

Mötet godkänner preliminärbudgeten. 

13. Inval 
a. Ordförande JämTD 

 
Toni Haglund Wessman och Emma Löfqvist självnominerar sig. 
 
Toni introducerar sig själv. 
 
Emrik öppnar upp för frågor. 
 
Isak: Det lät intressant att du hade tidigare erfarenhet. Vill du förklara vad du 
gjorde? 
Toni: Det var inför 2022 valet. Jag och mina vänner valde att ta kontakt med 
politiker för att först ha ett panelsamtal där de frågade vad de tyckte, sen en 
workshop där man diskuterade. 

 
Isabel: Kul att du vill söka till ordförande i JämTD. Om du hade oändligt mycket 
pengar till ett JämTD arr, vad hade du gjort? 
Toni: Kanske en stor pysseldag. 
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Ida Wigren: Under mottagningen så hade JämTD ett arr som hette canvas och 
cava. Jag undrar vad är din favorit, canvas eller cava? 
Toni: Canvas 

 
Emma: Vem är du i en grupp? 

  Toni: Den som ser till så att alla känner sig inkluderade. 
 
  Emrik öppnar upp för diskussion. 
 
  Toni lämnar rummet och Emma Löfqvist presenterar sig själv. 

 
Emrik öppnar upp för frågor 

 
Emma Wallin: Vem är du i en grupp? 
Emma: Kan va olika. Det är viktigt att lyssna in och känna efter. 

 
Isabel: JämTD har en del pyssel arr, jag undrar vad är ditt favoritpyssel? 
Emma: Lera 

 
Cesar: Vad tror du är roligast och mest utmanande? 
Emma: Roligast att hålla mysiga arr. Tuffast att hålla workshops. 

 
Ida Wigren: Under mottagningen hade JämTD ett arr som heter canvas och cava, 
vad gillar du mest, canvas eller cava? 
Emma: Canvas. 

 
Isak: Har du några framtida visioner för JämTD? 
Emma: Fortsätta med mysiga arr och sprida trygghet. Att hålla någon mer 
workshop är ambitionen. 
 
Emrik öppnar upp för diskussion. 

 
Emrik yrkar på sluten votering. 
Mötet väljer in Emma Löfqvist till ordförande i JämTD. 
 

b. TD-Styret 
Ordförande 
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Emrik yrkar på undantag från stadgan som säger att självnominering till 
ansvarspost måste komma in till styret 24 timmar innan mötet. 
Mötet godkänner undantaget. 
 
Daniella Lundgren självnominerar sig. 
Daniella går 3:an och älskar TD. Förhoppsningsvis går hon I-mastern nästa år. Hon 
har erfarenhet i sektionen, prosex. och JämTD. Hon ser fram emot något nytt. 
 
Emrik öppnar upp för frågor. 
 
Louise: Vad tror du kan bli svårast som ordförande? 
Daniella: Hantera gruppens olika åsikter. 
 
Cesar: Vad tror du blir roligast? 
Daniella: Engagera sig i sektion och TD och H sammanslagningen. 
 
Emrik: Vem är din favoritdiktator? 
Daniella: Emrik. 
 
Rickard: Är en fysisk krona något som ordförande i styret måste ha? 
Daniella: Bra fråga, vem vet? 
 
Louise: Hur känns det att ha räddat sektionen? 
Daniella: Känns bra. 
 
Emrik öppnar upp för diskussion. 
 
Mötet väljer enhälligt in Daniella Lundgren till ordförande i TD-Styret 25/26. 
 
Kassör 

  Valberedningen nominerar Daniel Stow som kassör. 
Daniel presenterar sig själv. Han är 20 år och går ettan. Han är intresserad av 
ekonomi. Att vara kassör ser bra ut på CV:t. Han kommer bidra med noggrannhet. 

   
Gabriella: Det finns ju en del likheter mellan dig och nuvarande kassör. Har du 
någon kommentar? 

  Daniel: Vi kanske va familj i föregående liv. 
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Ida Wigren: Min fråga var samma sak. 
 
 

Elin: Anton har ju använt den här pekpinnen väldigt mycket, har du tänkt att 
använda samma sak? 
Daniel: Ja det kan man göra men kanske kul med en egen sak . 
 
Anton: Följdfråga. Hur hade du använt pinnen? 
Daniel visar. 
 
Rickard: Anton vill köpa en Renault Kangoo. Om du skulle köpa en bil, vad skulle 
du köpa då? 
Daniel: Det fräsigaste man kan. 
 
May Venke: Vad tror du kommer vara det svåraste och roligaste med att sitta som 
kassör? 
Daniel: Hantera alla nya på sektionen, det kan bli svårt att få ihop budgeten. 
 
Anton: Jag sitter här och tar fram min titel på Linkedin. Jag är head of finance. Vad 
hade du bytt till? 
 
Daniel: Chief financial officer, CFO Stow. 
 
Victor: Är du och Anton släkt? 
Daniel: Nej. 
 
Sigge: Vilka tror du hade vunnit, 100 kassörer eller en gorilla? 
Daniel: 100 kassörer. 
 
Isak: Köpt ny pool? 
Daniel: Kan kolla över det 
Emrik öppnar upp för diskussion. 
 
Mötet väljer enhälligt in Daniel Stow till kassör i TD-Styret 25/26. 
 
Ledamöter 
Valberedningen nominerar Oscar Ericsson, Linnea Hammarsten och Sonya 
Bergman till ledamöter i TD-Styret 
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Lovisa Thim nominerar Lova Anderson. 
De presenterar sig själva. 
 
Emrik öppnar upp för frågor 
 
Ida Wigren:  Gud vad kul Lova att du vill sitta som informatör, vilken musik hade 
du spelat på sektionsmöte? 
Lova: Schlager är bra 
Gustav: Va kul att du vill sitta som SAMO, men vad står SAMO för? 
Linnea: Det kommer jag ta reda på 
Emma Wallin: Vad tror ni kommer bli det absolut roligaste med att sitta i styret? 
Svar: lära känna nya personer, det vardagliga, träffa andra människor och 
spännande att sitta där när fler kommer hit från H. 
 
Astrid: Vad tror ni kommer vara det svåraste med erat år? 
Svar: Välja musik, möten med H, hur vi kommer hantera alla nya, 
 
David: Vad kul att så många ville bli sekreterare. Jag undrar hur snabba ni är med 
era fingrar, när ni skriver, med era händer, i words per minute? 
Svar: 90, 0, 130, 50 
 
Lukas: Linnea, du är ju med i kören, vad säger du om att ta hit dem istället för att 
spela musik? 
Linnea: Bra idé 
 
Johan: Kullerbyttor - framåt eller bakåt? 
Framåt, bakåt, framåt 
 
 
Ida Wigren: Sonja, du blev nominerad som informatör, vad är din syn på att sitta 
som sekreterare? 
Sonja: Jag vill sitta som allt förutom sekreterare. 
 
Emma Wallin: Styret har en ganska trevlig logga, är det någon som vet vad triangeln 
står för? 
Louise: Nakenhet, öppenhet och solidaritet. 
 
Emrik öppnar upp för diskussion. 
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Mötet väljer enhälligt in Oscar Ericsson, Linnea Hammarsten, Sonya Bergman och 
Lova Anderson till ledamöter i TD-Styret 25/26. 
 

c. SNTD 
Ordförande 
Sixten Wik självnominerar sig. 
Sixten presenterar sig. Sixten ska börja 3:an. Han tycker det är dags att ta ansvar. 
Han vill ha bra kontakt med programledningen. Han har bakat många bullar. Han 
har även haft erfarenhet med ansvar och är taggad på styret. 
 
Emrik öppnar upp för frågor. 

 
Elin: Gud vad gott med fika, jag gillar också fika. Hur ska ni se till att det finns fika? 
Sixten: Ska göra mitt allra bästa. 
 
Isak: Kul att du sökt SNTD. Vad hade du valt för fika i ett matkrig? 
Sixten: Beror vem jag krigar mot. 
 
Johan: Hur ser du att ditt engagemang i SNTD kommer att krocka med 
KöksmäsTDarna? 
Sixten: Det blir en ljuv merge, blir nog bara bra 
 
Emma: Det finns ju inga nomineringar till ledamöter i SNTD. Det finns ju en risk 
att du kommer att hålla möten med dig själv. Hur ser du på det? 
Sixten: Tror det blir ett bra samtal. 
 
Ebba: Jag undrar om det är något särskillt du ser fram emot under året? 
Sixten: Se hur det blir med nytt folk, vara med och utveckla sektionen. Ha bra 
diskussioner med Jonas och Dagman. 
 
Emrik öppnar upp för diskussion. 
 
Mötet väljer enhälligt in Sixten Wik som ordförande till SNTD 25/26. 
 
 
Ledamöter 
Isabel Lahti, Andrea Möller och Amanda Gavelin självnominerar sig. 
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De presenterar sig själva. 
 
Annika: Jag undrar, vad är er favoritkurs och favoritkursbok på TD? 
Svar: Skissteknik lektionen, Mekatronik boken, CADen, Design och 
Användaranpassningen. 
 
Elin: Ni sa att ni gillar att baka eller fika och sådär. Vad har ni för favoritfika? 
Svar: Brownie, kyld  kladdkaka, bullar. 
 
Ida: Ni pratade ju lite om att få folk att svara på kursenkäterna. Jag undrade bara 
hur ni ska få folk att svara på kursenkäterna? 
Svar: Fika är bra. 
 
Sixten: Om ni blir invalda, hur bra blir inte detta? 
 
Alex: När blir nästa fika? 
Svar: Anytime! 
 
Emrik öppnar upp för diskussion. 
 
Mötet väljer enhälligt in Amanda Gavelin, Andrea Möller och Isabell Lahti till 
ledamöter i SNTD 25/26. 
 

d. Fanbärare 
Elin Dahl, Louise Nordanstig och Emrik Rehnberg. 
 
Mötet väljer in Ebba Weyler som tillfällig mötesordförande.  
 
Emrik har suttit som ordförande, fanbärare i KfKb och grundare i gsex. Emrik har 
även varit med i en JLC video. 
Louise har suttit som ordförande. Hon följer Emriks fotspår. 
Elin går tvåan och har suttit som ordförande i TDlaget. Hon tycker det verkar kul 
att bära fanan. 
 
Ebba öppnar upp för frågor. 

 
Victor: Vem hade burit flaggan bäst? 
Alla sisar hur de hade hållit flaggan 
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Axel: Vad tror ni kommer att bli roligast och mest utmanande att vara fanbärare? 
Svar: Alla backar under cortégen och nedförsbackarna under cortégen. 
Att få gå på kalas är kul och alla fina tillställningar. Mest utmanande kommer vara 
att det är tungt med flaggan. 

 
Gustav: Ni är en grupp full av ordförande, vem ska egentligen bestämma? 
Svar: Det blir fäktning med fanan 

 
May Venke: Ser ut att vara tungt att hålla fanan. Hur ser ni på att gå på ett pass med 
TDlaget? 
Svar:Det låter kul 

 
Lukas: Fanan sitter ju väldigt högt. Vem sitter på vems axlar för att ta ner fanan? 
Svar: Emrik högst, elin botten 

 
Axel: På många andra sektioner står fanbärarna under hela sektionsmötet och håller 
fanan. Hur ser ni på att göra det? 
Emrik gjorde det på KfKb och det var inte kul. 

 
Ebba öppnar upp för diskussion. 

 
Mötet väljer enhälligt in Emrik Rehnberg, Louise Nordanstig och Elin Dahl till 
fanbärare 25/26. 

 
 

14. Övriga frågor 
 
Lukas Hammargren: Är det fortfarande pub på loftet? 
Styret: Ja 
 
Louise ger sista ordet: 
Vi vill också passa på att tacka för det året vi haft med er och för förtroendet vi fått!   

 
Det har varit superkul att få arbeta tillsammans med varandra i styret för att jobba med att 
utveckla verksamheten och sektionen. Det har också varit fantastiskt att få arbeta med er alla 
som på ett eller annat sätt engagerat er eller deltagit för att för att göra något kul, skapa 
något för andra, och för att behålla och föra vidare gemenskapen på sektionen. Det har varit 
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ett givande år för oss alla på så många sätt och det känns superkul att lämna över till det här 
nya gänget och önska dom ett minst lika bra år! och ni som precis blev invalda får gärna 
vänta utanför salen. 
 
 

15. Mötets avslutande 
Emrik Rehnberg förklarar mötet avslutat. 
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